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Bij KPN vertrok topman Eelco Blok bij het bedrijf waar 
hij 35 jaar geleden in dienst trad. Als bestuurder was hij 
erbij toen het telecombedrijf vol ambities Europa in trok, 
als topman slankte hij het bedrijf af tot een lokale speler 
die geen al te helder beeld geeft over de toekomstige 
groei- en winstkansen. Blok kreeg een jaarsalaris mee, 
waardoor zijn vertrek toch niet echt als vrijwillig kan 
worden beschouwd. Hij is onlangs gestart bij investe-
ringsmaatschappij Reggeborgh, waar hij moet helpen bij 
de uitbreiding van activiteiten naar Duitsland. Een 
 opvallende functie voor de man die de omvangrijke 
Duitse activiteiten van KPN enige jaren geleden moest 
afstoten. 

Voor bouwer BAM lijken grote incidentele tegenvallers 
haast wel onderdeel van de vaste bedrijfsvoering. 
Opnieuw moest de bouwer tegenvallers melden bij de 
rampzalig verlopende aanleg van een nieuwe zeesluis bij 
IJmuiden. In 2017 deden tegenslagen bij de bouw van 
deze grootste zeesluis ter wereld al de helft van de jaar-
winst verdampen. Afgelopen jaar was er opnieuw schade 
van vele miljoenen voor BAM en collega-bouwer Volker-
Wessels. Thessa Mensen zal de afronding van het project 
in ieder geval niet meer meemaken als financieel directeur 
van BAM. De bouwer wil “een andere invulling” geven 
aan de functie van cfo. “De puntjes moeten op de i 
 worden gezet. Dat kan beter door een andere cfo”, zo liet 
president-commissaris Harrie Noy aandeelhouders weten 
tijdens de jaarvergadering. 

Nieuwkomers, wegblijvers en afzwaaiers

Een aantal ondernemingen waagde in 2018 de stap naar 
de beurs. Het meest in het oog sprong de beursgang van 
fintechbedrijf Adyen. Vroege investeerders brachten 
15 procent van de aandelen naar de beurs tegen een intro-
ductiekoers die een torenhoge waardering impliceerde. 
Desondanks verdubbelde de koers binnen twee uur na 
notering in waarde en al snel was het tien jaar oude 
betaalbedrijf meer waard dan ABN Amro. Aan particuliere 
beleggers was de initiële winst niet besteed, zij konden 
niet inschrijven op de emissie. 

Minder succesvol zijn tot nog toe de beursintroducties van 
zakenbank NIBC en distributeur B&S. Beide bedrijven 

kwamen in maart naar de beurs, toen de vrees voor een 
handelsoorlog tussen China en de VS het sentiment 
bepaalde. Met de beursgangen werd minder geld opge-
haald dan verwacht en de koersen van de aandelen sloten 
het jaar ruim onder de introductiekoersen af. De kleine 
laadpalenfabrikant Alfen kwam in dezelfde periode naar 
de beurs. Het aandeel werd goedkoper in de markt gezet 
dan aanvankelijk de bedoeling was en is sindsdien 
 gestegen, mede gevoed door overnamespeculaties. Voor-
afgaand aan iedere beursintroductie afgelopen jaar maakte 
de VEB traditiegetrouw een analyse van risico’s en 
 kansen voor haar leden waarvan het resultaat op de web-
site werd gepubliceerd. 

De onrust op de beurs was voor – in ieder geval – twee 
bedrijven aanleiding om een introductie af te blazen. De 
eigenaren van Varo Energy trokken hun beursplannen in 
april in, terwijl leasebedrijf Leaseplan tot tweemaal toe 
een poging tot notering op het laatste moment afbrak. 

Tegenover de beperkte instroom op de beurs was maar 
één echte beursexit te melden. In december werd bekend 
dat de eeuwige overnamekandidaat BinckBank dan toch 
zijn belofte gaat inlossen. Saxo neemt de beleggersbank 
over. 

Verfproducent AkzoNobel bleef op de beurs, maar 
 verkocht zijn gehele chemiedivisie aan twee private 
investeringsmaatschappijen. Het afstoten van de chemie-
activiteiten was onderdeel van AkzoNobel om op eigen 
kracht winstgevender te worden na de afgewimpelde 
overnamepogingen van de Amerikaanse branchegenoot 
PPG. 

Tijdens de jaarvergadering stemden ongebruikelijk veel 
aandeelhouders tegen decharge van bestuur en commissa-
rissen van AkzoNobel.

Behalve de strubbelingen rond de interesse van het 
 Amerikaanse PPG was het vooral de twijfel over de 
 haalbaarheid van eerdere beloftes die bij aandeelhouders 
voor chagrijn zorgt. 

In de markt heerst twijfel of de financiële doelen voor 
2020 die AkzoNobel in 2017 neerzette haalbaar zijn. Ook 
de VEB toonde zich in de jaarlijkse aandeelhoudersverga-


